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REUNIÓ AMB RESPONSABLES DE LA RP GIRONA  

07-07-2023 

Es presenta la nova Cap de la Regió: la comissària Sílvia Catà, i el nou Sotscap Regional: 

l’inspector Xavier Domènech. 

→ Parc Mòbil:  

Manca general de vehicles tant de paisà com logotipats. 

L’Administració ens informa que els vehicles no logotipats comencen a arribar ara al juliol. Els 

176 logotipats al novembre/desembre. Dels 691 que acaben el rènting aquest any, la intenció 

és no perdre’ls i anar-los comprant  a mida que van caducant. 

Hi ha dos expedients: un lot de 529 i un altre de 162 vehicles nous pendents de licitació per 

lliurar al 2024. 

→ Obres en previsió:  

- La Bisbal: S’està fent projecte per refer l’escala, les obres tenen una previsió de durada 

de 10 mesos (des de maig) 

- Trànsit Girona: es posaran plaques fotovoltaiques i es canviarà la caldera. 

- Lloret: tanca perimetral, és un tema de seguretat que va passar per la comissió de 

seguretat i ara està traspassat a la comissió tècnica per decidir les actuacions a fer. 

- L’Escala: per la tanca perimetral ja està aprovat l’expedient de contracte menor amb la 

empresa adjudicada. Encara no hi ha calendari d’execució. 

- Ripoll i Blanes: es fan millores per eficiència energètica 

- St. Feliu de Guíxols:  

●  Ens queixem que al vestuari femení fa una calor excessiva que comporta 

començar el servei ja suant. Sol·licitem un parell de pingüins que ens deneguen 

perquè sembla ser que només es poden instal·lar quan la calefacció s’espatlla 

en una zona de treball (el vestuari no es considera lloc de treball i, per tant, no 

tenen cap obligació de mantenir aquest espai en condicions decents de 

temperatura -evidentment acollits a la normativa de medicions que sembla ser 

que la temperatura dins el vestuari de dones “compleix amb la normativa”-) Tot 

i així ens han afirmat que portarien un parell de ventiladors. 

●  La ubicació de guixetes que estan molt ajustats d’espai. Manifesten que 

compleixen normativa i no posaran mitjans. 
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●  Han detectat que les filtracions d’aigua que arriben a la marquesina venen d’un 

lateral de més amunt, han passat incidència a infraestructures. 

- Banyoles: es tornarà a demanar un mòdul provisional fins que es trobi una solució 

definitiva a la manca d’espai. 

- Santa Coloma de Farners: es va fer la valoració riscos i ja està aprovada la compra d’una 

escala amb barana per accés al semiremolc de magatzem de substàncies. 

- Pla d’estiu: A la regió han arribat 43 efectius: 19 a Blanes, 3 a l’Escala, 5 a Figueres, 3 a 

St. Feliu, 7 a Roses i 6 a Bisbal. Des de la Regió s’ofertaran hores extres (que arriben 

des de la Csucot) prèvia demanda dels Caps de les ABP justificades per raons concretes 

de servei. 

→ ARRO:  

Tornem a reclamar una previsió horària amb més antelació, tenir una mica més d’empatia 

vers la conciliació familiar dels efectius, evitar tants canvis horaris d’un dia per l’altre i 

sol·licitem desconnexió digital quan no es trobin de servei: 

●  Ens manifesten que amb la campanya electoral la informació de l’agenda política els hi 

arriba d’un dia per l’altre i amb aquesta improvisació els hi és impossible planificar 

amb temps. 

●   Els hi recordem que un cop està planificat un servei no es pot desplanificar si demanes 

un permís o agafes una baixa. 

●  Els agents no estan obligats a dur la Taser quan hi ha manca de comandament. 

●  Els agents no estan obligats a contestar, interactuar, donar-se per notificats per via 

whatsapp, ni de pertànyer a cap grup laboral fora de l’horari de treball. 

●  De totes les demandes reiterades de manca i deteriorament del material de les 

furgones ens deriven a la Comissió de material ja que no depèn de la Regió. Instem a 

que, des de la Regió, també elevin les nostres demandes per fer més força i no haver 

d’empenedir-nos posteriorment en cas d’accident i que algú prengui mal per no dur 

ben subjectat el material i surti projectat cap algun component de la furgona. 

→ Sala comandament: fa una setmana que no es fusionen tantes conferències. La previsió és 

que passat l’estiu (més enllà del setembre) torni la Sala Regional de Girona.  

●  Estan trucant a tots els efectius que van marxar per si volen tornar (sense que la 

resposta sigui vinculant).  

●  Desconeixen a quin edifici s’implantarà la SRC però afirmen que serà Girona ciutat. 

Compten amb les places inicials que hi havien abans de marxar a la Sala Reus. 

●  S’assumirà la conferència de la Regió Central.  

●  Amb les places vacants faran un oferiment a tota Catalunya.  
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●  Sobre l’horari, els caps manifesten que no tenen mes informació i que pressuposen que 

serà un Q5. 

→ USC Salt: està validat per la DGP que passi a ser una Comissaria de Districte i tingui la 

dotació que li correspon. 

→ La Jonquera: està previst doblar els efectius quan estigui acabat l’edifici. 

→ Vista Alegre: demanem el criteri de permetre aparcar els vehicles particulars dins les 

dependències, ens responen que van publicar un comunicat intern on permeten estacionar els 

vehicles particulars a aquells efectius, que per necessitat del servei, utilitzen el seu vehicle per 

desplaçar-se i realitzar tasques policials/laborals. 
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